

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

1- These Terms & Conditions govern the special Prices on selected Samsung Digital Appliances products ("Offer") available to customers upon purchasing from Samsung Online Store ("E-Store") during the period between the 15 Feb 2024 until 7th March 2024, or until stock lasts, whichever comes first ("Validity Period").

1. تسري هذه الشروط والأحكام على أسعار خاصة على أجهزة Samsung المنزلية الكبيرة المختارة ("العرض") متاحة للعملاء عند الشراء من متجر سامسونج الإلكتروني ("المتجر") خلال الفترة ما بين 15 فبراير 2024 حتى 7 مارس 2024، أو عند إنتهاء المخزون، أيهما أسبق ("فترة السريان").

2- This Offer concern a special Prices on the following Samsung products ("Device(s)"):

2. يشتمل العرض على أسعار خاصة لأجهزة Samsung أدناه ("الجهاز/الأجهزة") على النحو التالي:

Model	RRP Price (SAR) Includes Vat	Offer Price (SAR) Includes Vat
AR18CSDAGWK/MG	5699	3899
AR18CVDAGWK/MG	5349	3599
AR24CSDAGWK/MG	6799	4499
AR24CVDAGWK/MG	6199	4099
AR18CSFCBWK/MG	5399	2999
AR18CVFCBWK/MG	4899	2899
AR24CSFCBWK/MG	6499	3599
AR24CVFCBWK/MG	5699	3399
AR18TSECCWK/MG	5399	2999
AR18TVFCGWK/MG	4899	2899
AR24TSECDWK/MG	6499	3599
AR24TVFCGWK/MG	5699	3399
AR18TSHZMWK/MG	5099	3299
AR18TVHZZBWK/MG	4649	2599
AR24TSHZNWK/MG	5999	3099
AR24TVHZZBWK/MG	5399	2999

الموديل	السعر الأصلي شامل الضريبة (ر.س)	سعر العرض شامل الضريبة (ر.س)
AR18CSDAGWK/MG	5699	3899
AR18CVDAGWK/MG	5349	3599
AR24CSDAGWK/MG	6799	4499
AR24CVDAGWK/MG	6199	4099
AR18CSFCBWK/MG	5399	2999
AR18CVFCBWK/MG	4899	2899
AR24CSFCBWK/MG	6499	3599
AR24CVFCBWK/MG	5699	3399
AR18TSECCWK/MG	5399	2999
AR18TVFCGWK/MG	4899	2899
AR24TSECDWK/MG	6499	3599
AR24TVFCGWK/MG	5699	3399
AR18TSHZMWK/MG	5099	3299
AR18TVHZZBWK/MG	4649	2599
AR24TSHZNWK/MG	5999	3099
AR24TVHZZBWK/MG	5399	2999

3- The installation will be done using the provided with standard up to 4 meters of copper pipes and cable. In-case it's not enough, then the installation team can provide it with additional cost to be paid prior to the installation with separate invoice to the 3rd-party delivery.

4- Requested the customer please to ensure the installation site ready (civil work, decoration, plumbing, Water drainage...) to ease the installation operation, and provide suitable electricity.

3. يتم التركيب باستخدام مواسير النحاس المزود مع المكيف فقط وحتى 4 أمتار. وفي حال احتاج العميل أكثر من 4 أمتار من النحاس مع المكيف، يقوم الفريق بتزويد مواسير النحاس بكلفة إضافية يدفعها العميل قبل التركيب إلى شركة التركيب بغاتورة منفصلة.

4. يرجى من العميل تجهيز مكان التركيب لتسهيل عملية التركيب (أعمال مدنية، ديكور، سباكة، تصريف مياه التكييف... (وتوفير الكهرباء المناسبة لايصال التيار الكهربائي.

- 5- Samsung will not install the AC in case of concrete wall and requires to open a hole as this is the customer responsibility.
- 6- Samsung is not responsible for the cooling efficiency if the outdoor unit installed inside the manhole, or if the installation room size is not compatible with the AC capacity.
- 7- Samsung is not responsible for the quality of the pre-installed (Old) pipes at the installation site.
- 8- In case the customer did not attend the booked appointment maximum within 15 min then Samsung will cancel the appointment, and the customer has to book another appointment.
- 9- This Offer may not be combined with any other ongoing or future promotions/offers.
- 10- Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to or during the Validity Period.
- 11- Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
- 12- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.

5. تعتذر سامسونج عن عدم التركيب بحالة الجدار خرساني وبحاجة لإحداث فتحة لتمديد المواسير حيث أنها مسؤولية العميل.
6. - سامسونج لا تتحمل مسؤولية أداء تبريد المكيف بحال تم تركيب الوحدة الخارجية داخل المنور، أو كان حجم غرفة التركيب غير متوافق مع قدرة المكيف.
7. سامسونج لا تتحمل مسؤولية جودة مواسير النحاس المركبة مسبقاً في موقع التركيب.
8. بحالة تخلف العميل عن الموعد التركيب المحدد لمدة أقصاها ربع ساعة ستضطر سامسونج لإلغاء الموعد وعلى العميل حجز موعد جديد.
9. لا يمكن دمج هذا العرض مع اي عروض أخرى سواء حالية أو مستقبلية.
10. تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملاء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل أو خلال فترة السريان.
11. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل ناجمة بما في ذلك الخسائر و/أو التأخير و/أو الأضرار من أي نوع فيما يرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو بالمشاركة في هذا العرض.
12. إذا قام العميل بالإشتراك في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين المملكة العربية السعودية وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص بها.